



## Styrelsemöte v6

**Datum:** 2020-02-04

**Tid:** 12:15

**Plats:** Klassrum 1112 ITC

**Närvarande:** Ordförande Leo Okawa Ericson, Vice Ordförande Patrik Wingqvist, Sekreterare Mikael Ivarsson, Studierådsordförande Emma Kjellin, Studiesocialt ansvarig Ivar Bennemo, Klubbmästare Jonas Nygren, Klubbmästare Sara Liljefors, Tillgångsansvarig Leon Philip, Informationsansvarig Noa Lerch

### 1 Mötets öppnande

Ordförande Leo Okawa Ericson öppnade mötet med en vakumflaska istället för klubba.

### 2 Formalia

#### Val av justerare

*Beslut:* att välja Noa Lerch till justerare.

#### Godkännande av dagordning

*Beslut:* att godkänna dagordningen.

### 3 Lägesrapport

Klubbmästarna Jonas Nygren och Sara Liljefors planerar pubbrunda och capseisa.

Informationsansvarig Noa Lerch har utlyst PR-amanuens-posten och angående en gymnasieelev som vill skugga en datavetare, men ingen har ansökt än. Han har dessutom fått mail angående biokväll med Q+.

Tillgångsansvarig Leon Philip säger att FooBar går bra.

Studiesocialt ansvarig Ivar Bennemo ska på möte i slutet av Februari, och har börjat leta efter personer som är intresserade av att vara skyddsombud för vardera årskurs, då UTN har bett om detta. Han har hittat en intresserad tvåa, men inte mer än det.

Vice Ordförande Patrik Wingqvist har städat upp i bokföringen, och överfört kontanter från FooBar till DVs bankkonto. Han och Ordförande Leo Okawa Ericson ska bli firmatecknare den 5e Februari.

Sekreterare Mikael Ivarsson arbetar på protokollet från förra mötet fortfarande, hen har arbetat på en mall som går att använda för varje protokoll.

## 4 Mötesfrågor

### Sektionens Ekonomi

Vice Ordförande Patrik Wingqvist föredrog sin syn på sektionens ekonomi.

### Sektionsflotte

Många har anmält sig för att bli kapten.

### Centraliserad Kommunikationskanal

Vid höstmötet bestämdes att vi skulle upprätta en centraliserad kommunikationskanal. Alternativen vi funderar på är Matrix.org, IRC, Discord, och Slack. Slack har en max-gräns på tio tusen meddelanden i historiken åt gången om man inte betalar, så det är inte ideellt. Det kan vara värt att se om vi kan få bidrag för detta.

### Skugga en student

Informationsansvarig Noa Lerch rapporterade att ingen hade hittats än, men eftersom deadline inte är förrän nästa period är det inte bråttom.

## 5 Övriga frågor

### Programrådsrepresentanter

Vår programrådsrepresentant Emma Kjellin rapporterade att det ska finnas två ordinarie representanter, en suppleant. Vi har i dagsläget två suppleanter. Ordförande Leo Okawa Ericson tror inte att ett fyllnadsval är möjligt, men att vi kanske kan befordra en suppleant till ordinarie.

### Polhacks

Ordförande Leo Okawa Ericson rapporterade att Polhacks sagt att vi, till skillnad från tidigare år, inte ska få gratis datorplatser, utan snarare fyra reserverade platser.

*Då biljettsläppet var på kvällen samma dag som mötet:*

*Beslut:* att Informationsansvarig Noa Lerch ska lotta ut platsen med deadline den 5e Februari.

## 6 Mötets avslutande

13:01

---

Sekreterare Mikael Ivarsson

---

Ordförande Leo Okawa Ericson

---

Justerare Noa Lerch



UPPSALA  
DATAVETARE